



**ADOPTION DU BUDGET 2020 ET DU
PROGRAMME TRIENNAL
D'IMMOBILISATIONS POUR LES ANNÉES
2021-2022-2023**

**ADOPTION OF THE 2020 BUDGET AND
THE THREE-YEAR PROGRAM OF
CAPITAL EXPENDITURES FOR THE
FISCAL YEARS 2021-2022-2023**

AVIS PUBLIC vous est, par les présentes, donné par le soussigné, en conformité avec l'article 474.2 de la *Loi sur les cités et villes*, qu'une séance extraordinaire du conseil aura lieu **le mardi 15 décembre 2020, à 19 h**, dans la salle du conseil située à l'Omni-Centre, 375 boul. Cardinal-Léger, Pincourt ou par vidéo-conférence conformément à l'arrêté ministériel 2020-003 du 7 mai 2020, aux dates suivantes, pour l'adoption du budget 2020 et du programme triennal d'immobilisations pour les années 2021-2022-2023.

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned, in accordance with section 474.2 of the *Cities and Towns Act*, that a special council meeting will be held on **Tuesday, December 15, 2020, at 7:00 pm** in the Council Room at the Omni-Centre, 375 Cardinal-Léger Blvd., Pincourt or in video-conference in accordance with the ministerial decree 2020-033 of May 7th 2020, for the adoption of the 2020 budget and the three-year program of capital expenditures for the years 2021-2022-2023.

Les délibérations du conseil et la période de questions lors de cette séance porteront exclusivement sur le budget et sur le programme triennal d'immobilisations. Toutes les questions pourront être envoyées à l'adresse suivante : greffe@villepincourt.qc.ca

Council deliberations and question period shall deal exclusively with the budget and the three-year program of capital expenditures. All questions must be sent to : greffe@villepincourt.qc.ca

DONNÉ À PINCOURT, ce 30 novembre 2020.

GIVEN at Pincourt this 30th day of November, 2020.

**M^e Etienne Bergevin Byette, DG
Greffier/ Town Clerk**